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PhDr. Čižmár: 

Interpelácia smeruje na mesto, na vedenie mesta. Minulý rok, v čase keď sa prejednávali 

dotácie jednotlivých športov, bola tu vznesená myšlienka, že sa vypracuje koncepcia športu, 

jeho existencia financovania. Bol by som rád, ak by som dostal odpoveď na otázku v akom 

stave je. Vieme, že prebehlo niekoľko návrhov, aj myšlienok, myslím si, že celkom dobrých 

myšlienok. Niektoré boli postavené na tom, aby športy boli financované predovšetkým na 

základe spektra mládežníckej základne. To znamená, aby to bolo postavené na financovaní 

mládežníckej základne. Hovorilo sa o kritériu, ktoré tiež považujem za v celku spravodlivé, 

kritérium úspešnosti, uplatnenia v rámci buď celoslovenského alebo vyššieho meradla. Takže 

v akom stave je táto koncepcia a či sa s ňou uvažuje už aj pre aktuálny rok 2012.  

 

 

Ing. Kolesár: 

Koncepcia športov, pri schvaľovaní rozpočtu za rok 2011 som vysoko ocenil dohodu medzi 

športovými klubmi na prerozdelenie finančných prostriedkov. Je pravdou, že to bola len 

dohoda o rozdelení financií, nebola to dohoda o stanovení nejakých ďalších kritérií alebo 

podmienok, na základe ktorých by sa šport financoval. Počas roku 2011 športové kluby ani 

veľké kluby, ktoré sú hlavnými realizátormi organizovaného športu v meste ani ostatné 

ďalšie  neprišli s nijakými návrhmi, s nijakými pripomienkami k tomu, ako by mali tie 

kritéria vyzerať. Je pravdou, že mestský úrad takéto kritéria nepripravil v roku 2011, pretože 

sme očakávali diskusiu s tými, ktorým sú dotácie predovšetkým určené. Na tomto mieste ešte 

upozorním, že financovanie mládežníckeho športu cez centrá voľného času je pevne 

nastavené. Takže ak hovoríme o kritériách, tak hovoríme o kritériách pre rozdeľovanie 

priamych dotácií. Predpokladám, že to ste mali pán poslanec na mysli, priamych  dotácií, 

ktoré mesto rozdeľuje jednotlivým klubom. Keďže počas minulého roku táto iniciatíva 

nebola ani z jednej strany, tohtoročný rozpočet, ktorý bol schválený a zatiaľ sa komisie 

rozdelením finančných prostriedkov nezaoberali,  síce máme k dispozícií, ale finančné 

prostriedky budú musieť byť rozdeľované až na základe toho, ako budú kritéria schválené. 

Očakávam, že pred nasledujúcim zasadnutím mestského zastupiteľstva v jednotlivých 

komisiách a prípadne i na pracovnom stretnutí bude táto otázka prioritou ale očakával by som 

a aj som očakával iniciatívu od tých, ktorí sú príjemcami dotácií, pretože  potvrdilo sa mi 

v priebehu roku 2011, že akýkoľvek zásah alebo pokus vstupovať do vzťahov medzi klubmi 

zo strany mesta narazil vždy na jednotný opačný názor pri prijímateľoch dotácií. Takže za 

správnejší považujem postoj taký, kedy jednotlivé športy a jednotlivé kluby prídu s návrhom 

riešení. Keďže sa tak doteraz nestalo musíme prideľovanie, resp. zasielanie finančných 

prostriedkov v tomto roku podmieniť existenciou takejto dohody. Keďže sme už vo februári,  

táto dohoda bude  musieť byť v priebehu februára, aby sme vedeli na základe akých kritérií 

tie peniaze poukazovať.   V priebehu minulého roka došlo k jednému závažnému posunu a to, 

že finančné dotácie podľa toho, ako sa športy dohodli, komisia navrhla a zastupiteľstvo 

schválilo boli zasielané jednotlivým prijímateľom bez toho, aby bolo potrebné o tieto financie 

nejak extra žiadať, bez toho, aby mesto podmieňovalo zaslanie týchto financií nejakými 

krokmi, inými než krokmi alebo inými než podmienkami, ktoré sú uvedené vo všeobecne 



záväznom nariadení o dotáciách. Znamená to, že športové kluby vedeli, čo každý mesiac 

dostanú a neobchodovalo sa s dotáciami v roku 2011. Na vašu otázku o existencií alebo 

neexistencií koncepcie musím ale odpovedať, že nie je takáto koncepcia a jej vytvorenie bude 

musieť byť dotiahnuté v priebehu mesiaca február, resp. do marca.  
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